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Vragen van het lid Ulenbelt (SP) aan de Minister van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over het bericht «Sjoemeltransporten bij Mercedes 
blootgelegd» (ingezonden 4 april 2016). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Sjoemeltransporten bij Mercedes blootge-
legd»?1 

Vraag 2
Bent u bereid om met Mercedes in contact te treden om hen aan te spreken 
op de genoemde misstanden en afspraken te maken teneinde hieraan een 
einde te maken? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u bereid een onderzoek te doen naar de naleving van de Nederlandse 
wet door Hödlmayr? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Is het mogelijk voor Hödlmayr om dergelijke arbeidsvoorwaarden te hanteren 
zonder daarbij de cabotagewetgeving binnen de EU te overtreden? Kunt u uw 
antwoord toelichten? 

Vraag 5
Is het toegestaan om chauffeurs een vergoeding per gereden kilometer te 
geven? 

Vraag 6
Is het in Nederland toegestaan om € 100 op het loon in te houden voor een 
fonds waaruit chauffeurs eventuele schade moeten betalen? Zo ja, op basis 
waarvan? Zo nee, welke stappen gaat u ondernemen? 

Vraag 7
Bent u bereid om uw steun uit te spreken voor het initiatief Fair Transport 
Europe? Zo nee, waarom niet?

1 https://www.fnv.nl/over-fnv/pers/persberichten/persarchief/2016/maart/sjoemeltransporten-bij-
mercedes-blootgelegd/
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